

be well to press the matter. There was, no doubt, great inconvenience resulting from the present system of Currency, and he would like to see it assimilated, but at present he considered such a step inexpedient. He therefore moved that the order be discharged.

The resolutions were discharged accordingly.

PROVINCE OF MANITOBA

Hon. Sir John A. Macdonald moved that the House go into Committee tomorrow, on the message and accompanying resolutions respecting the Government of Manitoba.

BANK OF UPPER CANADA

A Bill intituled: "An Act to vest in Her Majesty, for purposes therein mentioned, the property and powers now vested in the Trustees of the Bank of Upper Canada"—(**Hon. Sir Francis Hincks**)—was read a third time and passed.

SUPERANNUATION

Hon. Sir Francis Hincks moved the reception of the report of the Committee on certain resolutions providing for the superannuation of persons employed in the Civil Service, and as officers of the Legislature.

The first two resolutions were read without discussion.

On the third resolution,

Mr. Joly moved an amendment with a view of deduction 2 per cent instead of, as in the resolutions, 4 per cent, from the salaries of employees.

The amendment was put to a vote and lost. Yeas 49; nays 80; and the resolution was carried.

Yeas—Messrs. Béchard, Benoit, Blanchet, Bourassa, Brousseau, Carmichael, Cayley, Chamberlin, Cheval, Currier, Daoust, Forbes, Fortier, Grant, Gray, Hagar, Holmes, Holton, Huot, Hurdon, Joly, Kempt, Kierzkowski, Lacerte, Langlois, Le Vesconte, Macdonald (Glengarry), McDonald (Lunenburg), MacFarlane, Magill, McCarthy, McDougall (Renfrew), McMonies, Morrison (Niagara), Oliver, Pelletier, Pouliot, Pozer, Ross (Champlain), Ross (Victoria, N.S.), Ross (Wellington, C.R.), Rymal, Savary, Stirton, Thompson (Ontario), Tremblay, Whitehead, Workman, and Wright (Ottawa County).—49.

[**Hon. Sir Francis Hincks**—**L'hon. sir Francis Hincks.**]

pas recommandé d'insister sur ce point. Sans doute, l'actuel système monétaire entraîne-t-il beaucoup d'inconvénients, et il en souhaite l'uniformisation, mais il considère cette démarche comme inopportune pour l'instant. Il propose donc que la présente discussion soit remise à plus tard.

En conséquence les résolutions sont renvoyées.

PROVINCE DU MANITOBA

L'honorable sir John A. Macdonald propose que, demain, la Chambre se réunisse en Comité au sujet du message et des résolutions qui l'accompagnent concernant le Gouvernement du Manitoba.

BANQUE DU HAUT-CANADA

Un Bill intitulé: «Acte à l'effet de transférer à Sa Majesté, pour les fins y mentionnées, les propriétés et les pouvoirs dont sont actuellement revêtus les syndicats de la Banque du Haut-Canada»—(**l'honorable sir Francis Hincks**)—est présenté en troisième lecture et adopté.

PENSION DE RETRAITE

L'honorable sir Francis Hincks propose l'acceptation du rapport du Comité sur certaines résolutions prévoyant une pension de retraite aux employés de la Fonction publique et aux officiers à l'emploi du Parlement.

Les deux premières résolutions sont lues sans discussion.

A la troisième résolution,

M. Joly propose un amendement en vue de déduire du salaire des employés 2% au lieu de 4%, tel qu'il est indiqué dans les résolutions.

L'amendement, mis aux voix, est rejeté par 80 voix contre 49, et la résolution est adoptée.

Ont voté pour—MM. Béchard, Benoit, Blanchet, Bourassa, Brousseau, Carmichael, Cayley, Chamberlin, Cheval, Currier, Daoust, Forbes, Fortier, Grant, Gray, Hagar, Holmes, Holton, Huot, Hurdon, Joly, Kempt, Kierzkowski, Lacerte, Langlois, Le Vesconte, Macdonald (Glengarry), McDonald (Lunenburg), MacFarlane, Magill, McCarthy, McDougall (Renfrew), McMonies, Morrison (Niagara), Oliver, Pelletier, Pouliot, Pozer, Ross (Champlain), Ross (Victoria, N.-É.), Ross (Wellington, D.C.), Rymal, Savary, Stirton, Thompson (Ontario), Tremblay, Whitehead, Workman, et Wright (Comté d'Ottawa).—49.